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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 2. Mötets öppnande

2. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18:15 av Joakim Tosteberg.

3. Val av mötespresidium

Joakim Tosteberg valdes till mötesordförande och Thomas Axelsson till sek-
reterare.

5. Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare

Linnéa Björk Timm och Leif Stensson valdes till justerare tillika rösträknare.

7. Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastslogs till 17 närvarande röstberättigade medlemmar.

11. Fastställande av dagordning

Punkt 21,Motion om hemdisk, lades till dagordningen som sedan fastställdes.

13. Mötets behöriga utlysande

Mötet hade tidigare än två veckor innan utlysts via mail, i lyskom och i ∼.
Den preliminära dagordningen annonserades också i tid på samma platser.
Därmed fanns mötet vara behörigt utlyst.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 17. Föregående mötesprotokoll

17. Föregående mötesprotokoll

Protokollet för föregående årsmöte, 2009-05-07, var färdigjusterat och lades
till handlingarna. Protokollet för föregående höstmöte, 2009-10-28, konsta-
terades ej vara färdigt, bland annat saknades en revisionsberättelse.

19. Rapporter och meddelanden

a) ekonomi

Lysators nuvarande ekonomi, årets budget samt föregående års budget visa-
des. Dessa dokument återfinns i bilaga C och D.

Kassören konstaterade att det i år varit stora utgifter, främst för att hämta
donerade datorer från Stockholm, med resultatet att budgeten för kapital-
varor överskridits med cirka 20 kkr.

Kontantkassan hade vid kontroll 91 kr för mycket jämfört med de redovisade
siffrorna, vilket förts in under posten Kassadiff i ekonomiredovisningen.

Projekt Runebergs kapital i Lysators kassa hade minskat med 14 kkr då
pengar för äldre, buffrade, utgifter tagits ut.

Det noterades att det inte fanns några uppgifter om ränteinkomster i ekono-
miredovisningen.

Posten Skuld till Medlemmar (kortfristiga) var nollskild på grund av en felin-
betalning. Kassören informerade att dessa pengar troligen kommer tillfalla
Lysator.

b) styrelse

Styrelsen rapporterade att den beviljat root-gruppen pengar tills budgeten
överskreds.

Styrelsen hade också varit i kontakt med CQ angående sponsring under nästa
nolle-p. Även Liu-luntan hade kontaktats för annonsering, men de kommer
inte att lista studentföreningar kommande läsår.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 19. Rapporter och meddelanden

c) UNIX

Se root-gruppens rapport, bilaga E.

d) FOO

Se root-gruppens rapport, bilaga E.

e) ∼

Lokalansvarig rapporterade att ∼ står kvar och har fått fondväggar i form
av plåtar från en slängd e20k.

f) ∼/lib

Ansvarig rapporterade att inte mycket har skett i ∼/lib. Han förklarade också
att det var tråkigt att köpa in nya böcker när de inte går att låna hem. En
idé var någon form av pant- eller rfid-system, men det konstaterades att det
är svårt att hindra medlemmar att, kanske av glömska, ta hem böcker utan
att registrera detta. Det framkom även kritik på att inga inköp gjorts trots
att förslag lämnats in.

g) FTP

Det rapporterades att den nyuppsatta FTP-servern har nät. Den speglar in-
officiellt filer för Freebsd, Ubuntu, Arch linux samt det som tidigare återfanns
på den tidigare servern Hanna.

h) WWW

Det hade inte hänt mycket med Lysators hemsida då den dator som skulle
användas är den dator vilken hemdisk för tillfället låg på. Utveckling på
mjukvarusidan hade dock påbörjats och ansvarig meddelade att intresserade
gärna får höra av sig.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 19. Rapporter och meddelanden

Den hemsida som fanns uppe, vid tiden för mötet, fungerade och hade nät.

i) LysKOM

LysKOM rapporterades fungera och ha nät.

j) WebKOM

Ingen tid hade hunnit läggas till utveckling av WebKOM. Ansvarig medde-
lade att de som vill ha ändringar gjorda gärna får skicka in patchar och att
en eldsjäl gärna får ta över utvecklingen.

k) NannyMUD

NannyMUD hade under året blivit hackat. Det var dock åtgärdat och en ny
maskin hade tilldelats, men systemet var inte uppe ännu.

l) Runeberg

Rapport, se bilaga F.

m) uppLYSning

Det hade hållits upplysningar under året och de flesta hade även spelats
in. Nya band hade köpts in och en ny mikrofon planeras att köpas in till
hösten. En mikrofon hade tidigare beställts men leveransen drog ut på tiden
så ordern drogs in.

Inga upplysningar hade ännu blivit planerade till hösten.

n) Lystring

Ansvarig rapporterade att det troligen inte skett några utskick sedan höst-
mötet. Rapporterades finnas kvar och ha nät.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 19. Rapporter och meddelanden

o) Historieprojektet

Det hade inte hänt så mycket i historieprojektet, ansvarig meddelade att
hjälp gärna mottages. Projektet var uppe och igång.

oo) Inbyggda hack

Det hade inte hänt så mycket under hösten, men väl under sommaren. Inköp
av mer hårdvara var planerat men på grund av budgetunderskottet hade
inget köpts in. Hoppas på pengar till hösten.

p) GARB

Ingen representant för GARB närvarade under mötet, men det konstaterades
att projektet fanns och att den som vill får börja skriva artiklar.

q) Xenofarm

Rapport, se bilaga G.

r) Inhysta projekt

i) SOF

Rapporterades att de hade nät och levde.

ii) Blaskan

Servern hade varit hackig. Föreningen verkade inte vara så aktiv.

iii) Linköpings studentspex

Rapport, se bilaga H.

7



Lysators medlemsmöte 2010-05-06 21. Motion om hemdisk

iv) NetBSD.se

Hade nät.

v) Holgerspexet

Hade bytt till en mindre maskin och hade nät.

vi) LiTHe Blås

LiTHe Blås tillkom, i foo, under hösten. Deras maskin hade nät men de hade
ännu inte flyttat över till den.

vii) StartTLS

Hade börjat migrera till maskin hos Lysator, men arbetet var inte klart.
Hade nät.

viii) Lansen

En server höll på att sättas upp. Var igång och hade nät.

ix) Röda arméns gosskör

Ingen representant för gosskören var närvarande men vad som var känt hade
de nät och var igång.

21. Motion om hemdisk

Det konstaterades att Lysator hade pengar för att göra detta inköp och mötet
godkände motionen utan reservationer. Motionen återfinns i bilaga B.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 23. Fastställande av medlemsavgift

23. Fastställande av medlemsavgift

Mötet beslutade att behålla nuvarande avgifter: 64kr för första året man är
medlem och 192kr/år kommande år.

29. Fastställande av budget

Budget för nuvarande samt föregående år återfinns i bilaga D. Notera ko-
lumnernas ordning samt att de poster som ändrats är markerade med *.
Medlemsavgifter var uppskattad inkomst eftersom medlemmar ibland väljer
att betala flera år i rad. Som redovisades tidigare överskreds budgeten, men
den förväntades hålla för nästa år då de flesta system i foo nu var uppgra-
derade.

Mötet godkände och fastställde budgetförslaget för 2010/2011.

31. Val av styrelse 2010/2011

Valberedningens förslag till nästa års styrelse återfinns i bilaga I.

Linnéa Björk Timm och Andreas Petterson kommer lämna styrelsen, medan
Niclas Zeising och Johan Busk var nominerade som ersättare. Inga andra
förslag framfördes och den nya styrelsen valdes i klump.

41. Val av revisorer

Valberedningens förslag till nästa års revisorer återfinns i bilaga I.

Inga alternativ till föreslagna revisorer framfördes och mötet valde de före-
slagna revisorerna i klump.

43. Val av valberedning

Valberedningens förslag till nästa års valberedning återfinns i bilaga I.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 47. Val av inspektor

Ingen i årets valberedning ville sitta kvar. De hade heller inga förslag på ny
valberedning, inga förslag framfördes heller på mötet. Mötet beslutade efter
diskussion att styrelsen åläggs uppdraget att utse en ny valberedning.

47. Val av inspektor

Valberedningens förslag till nästa års inspektor återfinns i bilaga I.

Förslaget godkändes.

53. Övriga frågor

Inga övriga frågor togs upp.

59. Mötets avslutande

Mötet avslutades.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 A RÖSTLÄNGD

A Röstlängd

Namn Nick Noteringar

Joakim Tosteberg joakim_tosteberg
Torbjörn Lönnemark tobbez
Linnea Björk Timm ladyfrost
Magnus Holmgren holmgren Revisor 09/10
Anna Eneland Blomflickan
Thomas Axelsson axl
Karl Mikaelsson derfian
Robert Martinsson bassh
Johan Busk E busk
Lars Lindholm larlin
Eje Svensson eje
Tommy Persson tommy
Lars Aronsson aronsson
Marcus Comdstedt marcus
Leif Stensson Leif
Niclas Zeising zeising Revisor 09/10
Kjell Enblom Kjell-e
Erik Lindholm Rapio Ankom 18:27 (vid punkt 19a))

B Motion om inköp av ny hemdiskdator

Lysator är i dagsläget i stort behov av ny hemdisk då den nuvarande lös-
ningen sedan ett tag tillbaka har börjat få kraftigt nedsatt prestanda med
effekt att många av Lysators system har blivit bedrövligt långsamma. T.ex.
så är det ofta svårt att surfa på datorerna i ∼p.g.a. detta.

Beräknad kostnad för en maskin är runt 25 000kr, men för att ha marginal
ifall det skulle visa sig att det är något vi missat att tänka på vill vi ha
tillgång itll upp till 30 000kr för detta ändamål.

Rootgruppen yrkar därför på följande: Rootgruppen beviljas att använda
upp till 30 000kr för att snarast införskaffa en ny maskin till hemdisk.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 C EKONOMI

C Ekonomi

Intäkter
Ränta 0.00
Bidrag 0.00
Medlemsavgifter 60160.00
Försäljning, intäkter 1042.00
Summa 61202.00

Kostnader
Drift av rootgrupp 661.80
Kassadiff -91.00
Kapitalvaror 63942.50
Trivselaktiviteter 3015.80
Förrådshyra 3664.00
˜/lib 0.00
Fritt styrelsen 174.50
Försäljning, utgifter 0.00
PR 992.00
Drift lokaler 1955.00
UppLYSning 1552.50
Konferenser 0.00
Drift maskiner 2366.00
Lokalvård 10178.00
Administration 493.50
Summa 88904.60
Årets underskott 27702.60

Tillgångar IB UB
Kassa 1245.00 2810.00
Plusgiro 113968.38 70422.78
Girokapitalkonto 206425.54 206425.54
Summa 321638.92 279658.32

Skulder och eget kapital IB UB
Runeberg 94572.57 80139.57
Skuld till Medlemmar (kortfristiga) 0.00 155.00
Eget kapital 227066.35 199363.75
Summa 321638.92 279658.32

12



Lysators medlemsmöte 2010-05-06 D BUDGET

D Budget

Intäkter B 10-11 B 09-10
Medlemsavgifter 77 000,00 kr 81 920,00 kr (*)
Ränta 2 000,00 kr 2 000,00 kr
Bidrag 0,00 kr 0,00 kr
Underskott 25 746,00 kr 20 377,00 kr
Summa 104 746,00 kr 104 297,00 kr

Kostnader B 10-11 B 09-10
Drift lokaler 4 096,00 kr 4 096,00 kr
Hyra 6 924,00 kr 6 924,00 kr
Lokalvård 13 870,00 kr 13 421,00 kr (*)
Administration 768,00 kr 768,00 kr
PR 6 000,00 kr 6 000,00 kr
Drift maskiner 8 192,00 kr 8 192,00 kr
/lib 8 192,00 kr 8 192,00 kr
Kapitalvaror 40 000,00 kr 40 000,00 kr
Fritt styrelsen 512,00 kr 512,00 kr
Drift rootgruppen 2 048,00 kr 2 048,00 kr
Trivselaktiviteter 8 000,00 kr 8 000,00 kr
UppLYSning 2 048,00 kr 2 048,00 kr
Konferenser 4 096,00 kr 4 096,00 kr
Summa 104 746,00 kr 104 297,00 kr

13



Rapport fr̊an Root

Joakim Tosteberg, superroot 2009-2010

6 maj 2010

1 Ord

Vi har f̊att tv̊a donationer med h̊ardvara modell större. Dels fr̊an unix avdel-
ningen p̊a ICA som donerat tv̊a st E20k maskiner samt tv̊a stycken rack. Endast
en av E20k maskinerna finns kvar d̊a vi varken har plats eller ström/kyla att
driva den andra. Däremot behölls allt som skulle kunna behövas som reservdelar
ifr̊an den andra innan den slängdes.

Den E20k som behölls st̊ar nu i Foo och delar av den agerar CPU-server
under namnet bacon. Andra delar av den används för lite olika lysatortjänster.

Dessutom har vi ifr̊an NetNod f̊att fyra stycken BlackDiamond 6808 switchar
och en stor mängd fiber GBic moduler av olika typer för 1Gbps och även 4 st
för 10Gbps.

V̊ar gamla FTP-server hanna har ocks̊a slutligen tagis ur drift och bytts ut
mot en nyare maskin till alla rötters lättnad som nu slipper ljudet ifr̊an hannas
bootdiskar i Foo.

1.1 Maskiner som tagits i drift

• Bacon/Bacon - CPU-server

• Bacon/Tea - ZoneMaster

• Kelvin - FTP server

1.2 Maskiner som tagits ur drift

• Hanna

1.3 S̊ant som kanske kommer i framtiden

• Ny webbserver

• Ny hemdisk

1.4 H̊ardvarudonationer

• Unix avdelningen p̊a ICA har donerat tv̊a E20k och tv̊a st rack

• NetNod har donerat 4 st Extreme BlackDiamond 6808 switchar

• Picsearch har donerat en maskin som blivit FTP-server

1

Lysators medlemsmöte 2010-05-06 E RAPPORT FRÅN ROOT
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06
F STATUSRAPPORT TILL ÅRSMÖTET FRÅN PROJEKT

RUNEBERG

F Statusrapport till årsmötet från Projekt Rune-
berg

Det i december 1992 av mig inom LYSATOR grundade Projekt Runeberg
gör äldre nordisk litteratur fritt tillgänglig på http://runeberg.org/

I början av 2010 har projektets samlingar passerat 600.000 boksidor och
har de senaste åren vuxit med 50.000 sidor per år. Av dessa är nu 186.000
sidor korrekturlästa. I början av 2008 införskaffades en ny webbserver, Mi-
rabell, som befinner sig i FOO-hallen. Den förväntas överleva även 2010, och
nästa serverinköp planeras till 2011. För detta och andra mindre inköp har
projektet pengar i Lysators kassa.

Webbservern har i medeltal 3 eller 4 accesser per sekund och en global rank-
ning enligt Alexa.com mellan 100.000 och 150.000, sakta dalande. Artiklar
i svenskspråkiga Wikipedia har 19.000 länkar till olika sidor i Projekt Ru-
neberg, varav omkring hälften till Nordisk familjebok. Detta är förmodligen
projektets största nytta, men innebär också att webbplatsen faller i skuggan
bakom Wikipedia. När vi digitaliserar användbar facklitteratur, blir uppgif-
terna inlagda i Wikipedia och framtida webbsökningar leder dit i stället för
till vår sajt.

G Xenofarm

* Några maskiner har slängts.

* Racket har flyttats runt lite.

* Vi har en ny brandvägg och filserver som inte hänger sig med några dagars
mellanrum. Tack NSC!

H Linköpings studentspex

Linköpings studentspex är en ideell förening som sätter upp studentspex.
Detta gör vi med benägen hjälp från Lysator som förser servern vår biljett-
försäljning, internwiki och vårt medlemsregister går på med rackutrymme,
nät, ström och kyla.
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Lysators medlemsmöte 2010-05-06 I VALBEREDNINGENS FÖRSLAG

Sedan förra mötet har vi gjort om vår biljettförsäljning över internet (vi tar
numera betalt via Payson) och gett Lysators rötter fyra fribiljetter till både
jubelspexet och årets uppsättning.

I Valberedningens förslag

Valberedningens förslag till årsmötet våren 2010

Styrelsen Post

Niclas Zeising (zeising) Ordförande
Joakim Tosteberg Kassör
Torbjörn Lönnemark (tobbez) Sekreterare
Leif Stensson (leif) Ledamot
Lars Lindholm (larlin) Ledamot
Johan Busk (busk) Ledamot
Tommy Persson, D04 Ledamot
Thomas Axelsson (axl) Ledamot

Revisorer + Extra

Magnus Holmgren
Magnus Redin (redin) Helst inte.

Valberedning Post

Sammankallande

Inspektor

Robert Forchheimer (robert@isy.liu.se)
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